
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål A
Vil ministeren i forlængelse af de 3 tidligere samråd redegøre for antallet af
slagmærker på svin, herunder om sammenhængen mellem antallet af slag-
mærker og indførelsen af et nyt afregningssystem hos slagterierne, i lyset af
den undersøgelse, som ministeren har fået udarbejdet? Samrådsspørgsmålet
har tidligere været stillet i folketingsåret 2009-2010, jf. FLF alm. del - sam-
rådsspm. CU.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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